
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’αριθ.17/97 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ.  546/97 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Εγκριση τροπ/σης της υπ’ αριθ. 106/97 απόφασης 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας σχετικά με τον 
Κανονισμό Καθαριότητας». 

 
       Σήμερα  30 Oκτωβρίου του έτους 1997 ημέρα της εβδομάδας Πέμπτη και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47,  ύστερα από την 
με   ημερομηνία 24-10-1997 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ 
όλους τους συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του 
ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25  μελών βρέθηκαν παρόντα  17  μέλη. 
 

    Παρόντες                                      Aπόντες                           Παρόντες  
Πάρεδροι 

1. Κ.  Ασλάνογλου Κ. Βαφείδης            -------- 
2. Ι. Κουρουζίδης Α. Δελαβερίδης  
3. Μ. Ποτουρίδης Δ. Αδάμου  
4. Κ. Κόλβατζης Θ. Τέτος   
5. Ε. Λελεκάκης Π. Καρασαββίδου  
6. Κ. Πουλασουχίδης Χ. Παπαγεωργίου  
7. Κ. Γκαβαϊσές Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα Απόντες Πάρεδροι 
8. Α. Μαρκούλης B. Tσίλης Γ.Μπαλτζής 

      9. Α. Καραντουμάνης   Λ.Χατζηγεωργίου 
    10. Λ. Τάκης   Θ.Δεμερτζής 
    11. Ε. Παναγιωτίδης    

12. Ο. Σιδηρόπουλος  
13. Ε. Σοφιανίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’αριθ. 
14. Γ. Χιονίδης 521/97 απόφ. προσήλθε ο κ. Κ.Κόλβατζης 
15. Δ. Ζαμάνης Κατά     τη     συζήτηση     της    υπ’ αριθ. 527/97 
16. Μ. Αδαλόγλου αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Κόλβατζης, Δ.Ζαμάνης. 
17. Π. Αγαθαγγελίδης Κατά    τη   συζήτηση της υπ’ αριθ. 535/97 απόφ. 

   αποχώρησε ο κ. Ι.Κουρουζίδης. 
   Κατά    τη   συζήτηση της υπ’ αριθ. 546/97 απόφ. 
   αποχώρησαν οι κ.κ. Δήμαρχος και Π.Αγαθαγγελίδης. 

 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 19ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου την από 26-9-97 εισήγηση της επιτροπής Ανάπτυξης 
του ΔΣ με την οποία αυτή εισηγείται ότι ορθά με την προηγούμενη απόφαση έγινε η 
επιβολή του κόστους προμήθειας των κάδων στους ιδιοκτήτες ή τους εργολάβους  
της οικοδομής, όμως για την χωρητικότητα και τον αριθμό των κάδων  ανά οικοδομή 
έχει την άποψη ότι θα πρέπει να υπολογίζεται με βάση την καθαρή επιφάνεια των 
διαμερισμάτων-καταστημάτων- γραφείων κάθε οικοδομής και να λαμβάνεται υπόψη 
η μεταξύ τους αναλογία». 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Πουλασουχίδης :Πρόκειται για μία πρόταση του κ. Παπαγεωργίου που έφερε 
στο ΔΣ και αφορούσε  την τροπ/ση απόφασης ΔΣ. Ο κ. Παπαγεωργίου πρότεινε να 
υπάρχει θέση για κάδο σε κάθε οικοδομή, τον κάδο να τον πληρώνει ο Δήμος και να 
υπολογιστεί με διαφορετικό τρόπο η αναλογία χώρων  της οικοδομής και 
χωριτικότητας του κάδου που θα τοποθετηθεί. Στην επιτροπή παρευρίσκονταν ο κ. 
Παπαγεωργίου και ομόφωνα η επιτροπή έκρινε ότι η απόφαση του ΔΣ είναι ορθή και 
να παραμείνει ως έχει θα πρέπει όμως να διαφοροποιηθεί ως προς τον αριθμό των 
κάδων. Συζητήθηκε να είναι 1 λίτρο για κάθε τ.μ της οικοδομής. Αυτό είναι πρακτικά 
και το πιο σωστό. 
 Πρόεδρος :Υπάρχει ερώτηση ή τοποθέτηση; Οχι. 
 Συμφωνεί το σώμα με την εισήγηση της επιτροπής; 
 Σύμβουλοι :Ναι. 
 Το ΔΣ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Την με αριθ. 106/97 προγενέστερη απόφασή του με την οποία   τροποποιείται η 
υπ’ αριθ. 198/95 όμοια σχετικά με τον Κανονισμό Καθαριότητας. 
2.-Την από 26-9-97 εισήγηση της επιτροπής Ανάπτυξης του ΔΣ. 
3.-Την ανάγκη τροπ/σης της υπ’ αριθ. 106/97 προγενέστερης  απόφασής του ως  
προς την χωρητικότητα ανά τ.μ κτίσματος και τον αριθμό των κάδων ανά οικοδομή. 
4.-Την πρόταση του αντιδημάρχου οικονομικών κ. Κων/νου Πουλασουχίδη. 
5.-Τις διατάξεις των άρθρων 37 και 106 του ΠΔ 410/95 (ΔΚΚ). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Εγκρίνει την τροποποίηση της υπ’ αριθ. 106/97 προγενέστερης απόφασής 
του, με την οποία  τροποποιείται η υπ’ αριθ. 198/95 όμοια, σχετικά με την «Εκδοση 
διατάξεων Κανονισμού Καθαριότητας» ως προς την  υποχρέωση του ιδιοκτήτη της 
οικοδομής ή του εργολάβου κατασκευαστή να προβλέπει  χώρο για την τοποθέτηση 
πλαστικού ή πλαστικών κάδων και μεταλλικού ή μεταλλικών κάδων χωρητικότητας 
σε λίτρα με βάση  την αντιστοιχία για 1 τ.μ. καθαρής επιφάνειας του κτιρίου ενός 
λίτρου χώρου δοχείου απορριμμάτων και ανά 1000 τ.μ καθαρής επιφάνειας  κτιρίου 
δύο πλαστικών κάδων ανακύκλωσης χαρτιού-αλουμινίου. 
 Σε περίπτωση που τα τ.μ δεν αντιστοιχούν επακριβώς με την χωρητικότητα 
των υπαρχόντων κάδων αυτά θα υπολογίζονται προς την πλησιέστερη χωρητικότητα 
αυτών. 
 Κατά τα λοιπά ισχύει η υπ’ αριθ. 106/97 προγενέστερη απόφασή του. 



 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 546/ 1997 
.............................................................................................................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Ε. Παναγιωτίδης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Ποτουρίδης Ο. Σιδηρόπουλος 
 Κ. Κόλβατζης Ε. Σοφιανίδης 

 Ε. Λελεκάκης Γ. Χιονίδης 
 Κ. Πουλασουχίδης Δ. Ζαμάνης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Γκαβαϊσές Μ. Αδαλόγλου 
 Α. Μαρκούλης Π. Αγαθαγγελίδης 
 Α. Καραντουμάνης   

       ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ     
     
     
     

 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  18-11-97 

      Ο  Δήμαρχος   
 
 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 
 
 
 


